

OneAsia Launches Multi-Platform Cloud Solution Offer

To maximise the return on investment from information technology becomes rather important to businesses today. Thus, the IT infrastructure should have highest degree of flexibility and scalability to integrate the changing business requirements within existing environment.

Apart from VMware cloud platform, The OneAsia Multi-Platform Cloud Solution is also equipped with AIX cloud operating system. The AIX cloud operating system is designed to provide flexibility, growth potential, reliability and a most advanced management capability for IT infrastructure. It is an open operating system which is compatible with the earlier versions of AIX. This provides high performance and reliability of any UNIX operating system. It supports a wide variety of hardware platforms, including IBM AIX v5.3, v6.1, v7.1, Red Hat Enterprise Linux v6.2, v6.3, v6.4, IBM i6.1 and i7.1.



The OneAsia Multi-Platform Cloud Solution is offered with 10 rPerf CPU resources, 8GB RAM and 100GB of storage with RAID 5 Protection. A dedicated support team is also available to support customers migrating to this new platform.

Customers who subscribe this solution for 36 months on or before 30 Jun 2014 can enjoy a free upgrade of 400GB to a total 500GB of storage. Prices are as low as HK\$130 per day. For more information, please contact our sales team at (852) 2406 0198 or info@oneas1a.com.

亚洲脉络推出多面平台云解决方案优惠

现今企业十分重视信息科技投资中所得的最大回报。因此,为了将不断变化的业务需求融入现有的营运环境,信息科技基建需要具备高度灵活性和可扩展性。

除了 VMware 云平台外,亚洲脉络的多面平台云解决方案也有 AIX 云操作系统。AIX 云操作系统提供灵活、具增长潜力、可靠和管理能力的信息科技基建。这是一个开放的操作系统,除了可以与早期版本的 AIX 兼容外,亦能于 UNIX 操作系统内提供高性能和可靠的功能。这个云解决方案可支持多个硬件平台,包括 IBM AIX V5.3、V6.1、V7.1,红帽公司(Red Hat Enterprise) Linux V6.2、V6.3、V6.4、IBM i6.1 和 i7.1。

亚洲脉络多面平台云解决方案提供 10 rPerf 的 CPU 资源、8GB RAM 和使用 RAID5 的 100GB 储存空间。而且我们的专业团队会协助客户将数据迁移至亚洲脉络的多面平台上。

客户在 2014 年 6 月 30 日或之前购买 36 个月的多面平台云解决方案,可享有低至每天 \$130 港元的优惠及免费将储存空间升级 500GB。如欲查询更多有关亚洲脉络的服务计划,欢迎致电(852) 2406 0198 或电邮至 info@oneas1a.com 与我们的销售团队联络。

OneAsia First in Asia to Deploy SDN Solution in Data Centre

OneAsia has deployed the Pluribus Networks F64 Server Switch, the state-of-the-art

software-defined networking solution ("SDN") in its enterprise-class data centers in Hong Kong and Shanghai, China. The innovative SDN solution is supported by the PN Technology (Asia) Limited, a reseller of Pluribus Networks in Greater China. Being the first data centre to deploy SDN solution in Asia, the new solution allows us to have more control over network traffic flow and shorten the respond time for changing business requirements. The SDN is an approach to networking in which control is decoupled from hardware and given to a software approach.



Powered by Pluribus Networks

Benefits of SDN:

- Higher flexibility and ease of re-configuration
- Wire once, rewire virtually OPEX savings



- Virtual network services lower CAPEX
- Faster, more efficient delivery of IT business process

SDN also enables multi-tenancy, in which multiple customers, users, or applications can run in the same infrastructure, with traffic segregation and QoS guarantees. Each tenant can have one or more Network Function Virtualization (NFV) functions, including routing, load balancing, DNS, DHCP, and PXE booting, all natively within the network fabric-cluster.

Fusing the latest technology and a wide range of technical expertise, OneAsia offers a robust and secured IT environment for customers.

亚洲脉络为亚洲第一家配备软件定义网络解决方案的数据中心

亚洲脉络配备 Pluribus Networks 的 F64 服务器交换机,将先进的软件定义网络 (Software-Defined Network) 设置在香港和中国上海的企业级数据中心。软件定义网络解决方案由 Pluribus Networks 在大中华地区的经销商鹏科网络(亚洲)有限公司提供技术支援。作为亚洲第一家配备软件定义网络解决方案的数据中心,新的解决方案让客户更能控制网络流量和缩短适应业务转变的时间。软件定义网络是一种以中央控制方式,在不改动硬件设备的情况下,将网络从硬件分离,并以软件方式实现的技术。

软件定义网络的优点:

- 可更灵活、更简易地重新配置系统
- 只需一次实际联机 大大节省营运成本
- 虚拟网络服务 减少资本支出
- 更快捷、更有效地提供信息科技的业务流程

软件定义网络能用时支持多名租户,流量不会被分散和获到服务质量(QoS)保证,不同的客户、用户或应用程序,可同时在相同的基础设施上进行运作。而且,每名租户可拥有一个或多个于本地网络结构内的网络功能虚拟化(NFV)功能,包括路由,负载均衡,域名系统(DNS)、动态主机设置协议(DHCP)和预启动执行环境(PXE booting)启动。

亚洲脉络融合了最新的技术和广泛的技术专长,为客户提供了一个既强大又安全的数据科技环境。

OneAsia was Granted a HK\$20 Million Contract from a Leading Local Media in Hong Kong

OneAsia was granted a HK\$20 million contract from a leading local media in Hong Kong.

Phase one of the project has kicked off in Q1 2014. The scope of work for phase 1 includes project management and roll-out implementation for 800 VDI (Virtual Desk-side Implementation) units, provision of support engineers for end-users coupled with bandwidth services for five years. By centralizing the PC systems and application software with OneAsia's state-of-art cloud server, the leading local media is expected to reduce the utility expenses significantly and improve the overall work efficiency. Phase II of the project is estimated to carry out at the end of 2014.



亚洲脉络承接香港知名传媒 2 千万港币合同

亚洲脉络最近承接香港知名传媒的 2 千万港币合同,首阶段项目已于 2014 年第一季开始进行,工作范畴包括项目管理和实现 800 VDI(虚拟桌面架构)单位、提供工程师的支援服务和五年的网络带宽服务。客户将电脑系统和应用程序软件设置在亚洲脉络先进的云服务器上后,可大幅地减少所需的开支和提高整体工作效率。而这项目的第二阶段工程预计在 2014 年年底展开。

Providing Quality IT Solutions to a Well-Established International Bank

A well-established international bank appointed OneAsia as its IT & Network Equipment provider for its' new branch office and BCP (Business continuity planning) office in Hong Kong. The scope of work includes provision and installation of critical IT Equipment, vendor coordination and management services. The contract worth HK\$4 million is expected to be completed by March 2014.



为著名国际银行提供优质 IT 解决方案

著名国际银行委任亚洲脉络为其位于香港的分公司和业务永续规划办公室提供信息科技和网络设备供应服务,包括为客户提供和安装关键 IT 设备、协调 IT 供应商和托管服务。该 400 万港元的项目预计于 2014 年 3 月完成。

Providing Tableau Business Intelligence Software to a Statutory Authority in Hong Kong

OneAsia was given the opportunity to serve a statutory authority in providing the Tableau business intelligence software. The statutory authority needs to compile tons of data every day but with OneAsia's flagship business intelligence tool, Tableau, the statutory authority is able to analyse and visualise the data without long waiting time, and able to share the report on the web in seconds. Each department can gain access to important intelligence hidden within mass amounts of data, and use this intelligence to solve critical business problems.



为香港法定机构提供 Tableau 商业智能软件

亚洲脉络获委任为香港其中一个法定机构提供 Tableau 商业智能软件。由于此法定机构 每天都需要处理大量数据,通过使用亚洲脉络旗舰级商业智能工具一 Tableau,客户可将 大量数据快速分析和视像化。分析报告更可即时上载至互联网与其他部门分享,从而更 有效地解决业务的关键问题。

OneAsia Presented at the Lunch Seminar Organised by Digital China

In partnership with Digital China, OneAsia was invited to conduct a presentation at Digital China's lunch seminar in Hong Kong on 19 March 2014. Mr. Dominic Wong, the Executive Director of OneAsia, delivered a speech on the topic of "How to Reduce the Cost of Management System Using Virtualised Cloud Server & Storage". The speech provides an overview on how the cloud technology enhances the flexibility and effectiveness of IT facilities thus, achieving greater operation efficiencies and reducing overall operating costs in management system.



亚洲脉络于神州数码午餐会上发表演说

亚洲脉络获受邀请出席合作伙伴—神州数码于 2014 年 3 月 19 日在香港举行的午餐会。亚洲脉络执行董事黄德成先生亦受邀于午餐会上就题目「如何透过共享虚拟化的云服务器及云储存服务,为企业管理系统节省开支?」发表演说,概述云科技如何提升信息科技设备的灵活性和效用性,从而增加业务营运的效率和节省管理系统的营运开支。



Participation in HKTDC International ICT Expo 2014



OneAsia will participate in the upcoming HKTDC international ICT Expo from 13 April to 16 April 2014. The international ICT Expo will take place at Hall 3F-G in Hong Kong Convention and Exhibition Centre to showcase the newest products and solutions in information, communication and technologies to help enterprises to maximise efficiency and minimise cost.

OneAsia will have a booth set up in the Data Centre zone for the demonstration on our latest cloud applications, software-defined networking (SDN) solution, connectivity and data centre services. OneAsia is also invited to deliver a speech on the topic of "How will Data Centre Services Change with the Movement towards Cloud" on 15 April. Do visit our booth and have a better understanding on OneAsia's services!

Date: 13-16 April, 2014

Booth#: 3G-C10

Venue: Hong Kong Convention & Exhibition Centre

亚洲脉络将参与香港贸易发展局主办的国际信息科技博览 2014

亚洲脉络将于 2014 年 4 月 13 日至 16 日参与由香港贸易发展局主办的国际信息科技博览 2014, 地点为香港会议展览中心 Hall 3F-G。为协助企业更有效地提升效率和减省成本, 博览将展示最新资讯、通信和科技的产品和解决方案。

亚洲脉络届时于数据中心展品区设置摊位介绍最新的云应用程序,包括软件定义网络 (SDN)技术、数据网络连接和数据中心服务,亦应邀于 4 月 15 日就题目"云端发展趋势如何影响数据中心服务"发表演说。我们期待于博览内与大家见面。

日期: 2014年4月13至16日

摊位: 3G-C10

博览地点:香港会议展览中心

Contact Us 联系我们

1/F, AsiaTone i-Centre, 1 Wang Wo Tsai Street, Tsuen Wan, NT, Hong Kong

香港新界荃湾横窝仔街 1号亚洲脉络中心 1楼

 Tel 电话
 :(852) 2406 0198
 Fax 传真
 :(852) 2152 0298

 Email 电邮
 :info@oneas1a.com
 Website 网址
 :www.oneas1a.com











